
Artikel 40 vragen aan het college met betrekking tot Asbest in woningen

1. Is het college bekend met het feit dat voor asbestplaten geldt dat na 30 jaar de kans op verwering
groot is? Weer en wind zorgen er dan voor dat asbestvezels vrijkomen? Daarbij zijn deze platen niet
alleen voor daken gebruikt, maar bijvoorbeeld ook in flats (zie foto).

2. Is het college bereid om contact op te nemen met woonzorgcentra en woningcorporaties, om te
inventariseren waar asbest in hun complexen aanwezig is, en waar dat het geval is plannen te maken
om deze te gaan verwijderen? Zo nee waarom niet.

3. Heeft het college zicht op de aanwezigheid van asbest in gebouwen in Dordrecht, zowel in het
eigen bezit, bij corporaties en bedrijven en ook bij particulieren?

4. Is het college bereid om asbestsanering van daken in de gemeente te bevorderen en zo ja, is ze
bereid de samenwerking te zoeken met provincie en andere gemeenten? Bijvoorbeeld in de vorm
van een gemeenschappelijk asbestsaneringsbedrijf?

5 Is het college ook bereid om met andere gemeenten en provincie te streven naar een eenvormig en
duidelijk beleid ten aanzien van de overheidshulp bij sanering van asbestdaken aan de eigenaren? 
Zo nee, waarom niet?

6. Kan het college ons verder informeren over het proces waaronder deze asbestsanering kan
worden uitgevoerd?
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